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I want some food.                                              کمی غذا میخوام 
Something to drink                                            یه چیزی واسه نوشیدن 
I want to eat and drink.                                    من میخوام بخورم  و بنوشم 
 
With you                                                                 با تو 
With whom?                                                        با کی؟ 
 
We're eating breakfast now. ونه میخوریمالان داریم صبح                         
We want some bread.                                     کمی نون میخوایم 
And jam                                                                 و مربا 
Later                                                            بعدا            
Where's my tea?                                               چاییم کو؟ 
a little                                                                      ( یه ریزه ) یه خورده 
I'm sorry                                                          متاسفم        
 
_______________________________  
 
 
Excuse me, sir.                                                  ببخشید آقا 
Where's the supermarket?                                  سوپرمارکت کجاست؟  
It's not far from here.                                        از اینجا دور نیست 
Do you have a car?                                          آیا ماشین دارید؟ 
No, I don't have a car.                                     نه ماشین ندارم 
I have four sons.                                               چهار تا پسر دارم 
I think I know.                                                      ( میشناسم ) فکر میکنم میدونم 
your sons                                                              پسرات 
I think I know your sons.                                 فکر میکنم پسراتو میشناسم 
 
Do you want anything?                                   آیا چیزی میخوای؟ 
from the supermarket                                     از سوپرمارکت؟ 
Do you want anything from the supermarket?     آیا چیزی از سوپرمارکت میخوای؟ 
Yes, I want four Pepsis.                                  آره چهار تا پپسی میخوام 
and three Cokes                                                و سه تا کوکا 
three teas, please                                             ًسه تا چای لطفا 
I have three cars.          سه تا ماشین دارم                                     
 
Do you live far from here?                             آیا دور از اینجا زندگی میکنی؟ 
Is your house far from here?                       آیا خونتون از اینجا دوره؟ 
It's not very far.                         خیلی دور نیست                           
But your house is far.                                      ولی خونه شما دوره 
 
I know, but we have three houses.            میدونم ولی ما سه تا خونه داریم 
I don't have a house.                                       من خونه ندارم 
 
I don't have anything. من هیچی ( چیزی ) ندارم                                          
But I want to buy a car.                                   ولی میخوام یه ماشین بخرم 
me too                                                                    منم 
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I want to go to a restaurant.                         میخوام برم به یه رستوران 
I want some food.                                              کمی  ( مقداری ) غذا میخوام 
Do you want some food, too?                           آیا تو هم کمی غذا میخوای؟  
 
 
What do you have?                                     چی داری؟ 
What do you want to have?                     ( رف کنیچی میخوای ص  )  چی میخوای داشته باشی؟ 
I want to have.                                                میخوام داشته باشم 
I want to have some food.                        ( رف کنمص ) میخوام کمی غذا داشته باشم 
I want to have a soda.                                 میخوام یه نوشابه داشته باشم 
 
I want to have some tea.                            میخوام کمی چای صرف کنم 
Do you want to have some food?          آیا میخوای کمی غذا صرف کنی؟ 
 
No, thanks.                                                      نه ،  مرسی 
No, thank you.                                                نه ،  متشکرم 
 
I want to drink something.                    میخوام یه چیزی بنوشم      
 
something to drink                                        یه چیزی واسه نوشیدن 
I want to have some food.                        میخوام کمی غذا صرف کنم 
And I want something to drink.               و یه چیزی واسه نوشیدن میخوام 
 
I want to drink something.                         میخوام یه چیزی بنوشم 
 
Okay, but I want some food.                     اوکی  ولی من کمی غذا میخوام 
I want to eat and drink.                               من میخوام بخورم و بنوشم 
I want to eat some food.                             میخوام کمی غذا بخورم  
 
I want something to drink.                         من یه چیزی واسه نوشیدن میخوام  
I want something to eat.                             من یه چیزی واسه خوردن میخوام 
I want to eat something. زی بخورم                            من میخوام یه چی  
 
Do you want to go to a restaurant?      میخوای بری به یه رستوران؟ 
No, the restaurant is very far.                 نه  رستورانه خیلی دوره 
 
I want to eat something here.                  میخوام اینجا یه چیزی  بخورم 
I want something to drink.                         من یه  چیزی واسه نوشیدن میخوام 
 
I want something to drink here.              من اینجا یه چیزی واسه نوشیدن میخوام 
I want to drink something here.              میخوام یه چیزی اینجا بنوشم 
 
with you  با تو ( با شما                                                            (  
I want to eat with you.                                  میخوام با تو غذا بخورم 
better than me                                                بهتر از من 
with me                             با من                                  
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 مکالمه                                    
__________________________________  
 
 ببخشید خانم . میدونید  سوپرمارکت کجاست؟
A: Excuse me, ma'am. Do you know where the supermarket is?  
 

به  یه  سوپرمارکت . میخوای با من بیای؟  آره ،  من میدونم کجاست . منم دارم میرم  
B: Yes, I know where it is. I'm going to a supermarket, too. Do you want to go with me?  
 
 آره ،  از اینجا خیلی دوره؟ 
A: Yes, is it very far from here?  
 
 نه،  خیلی دور نیست. 
B: No, it's not very far.  
 

ی؟تو ماشین دار  
A: Do you have a car?  
 
 آره،  من ماشین  دارم . اهل کجایی؟
B: Yes, I have a car. Where are you from?  
 
 من اهل ایرانم ،  اما اینجا زندگی میکنم . من با پسِرام زندگی میکنم.  من  سه تا پسر دارم.
A: I'm from Iran, but I live here. I live with my sons. I have three sons.  
 
 شما در خونه  با پسراتون انگلیسی صحبت میکنید؟ 
B: Do you speak English with your sons at home?  
 
 ما در خونه انگلیسی و فارسی صحبت میکنیم.
A: We speak English and Persian at home.  
 
__________________________________  
 
 
Do you want to eat something with me?         میخوای با من یه چیزی بخوری؟ 
No, not with you.                                                        نه ،  با تو نه 
with your son                                                                با پسرت 
 
But I want something to drink now.                    ولی الان یه چیزی واسه نوشیدن میخوام 
Do you want to have food, too?                          میخوای غذا هم صرف کنی؟ 
No, not now.                                                                 نه ،  الان نه 
 
with whom?                                                                  ( با چه کسی ؟ ) با کی؟ 
with you                                                                          ( با شما ) با تو 
I want to go to the mall.                                           میخوام برم پاساژ 
with whom?                                                                  با کی؟ 
not now                                                                          الان نه 
not with you     با تو نه                                                              
Okay. Goodbye.                                                       ی ،  بایاوک 
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I want something to drink.                                      یه چیزی واسه نوشیدن میخوام 
What do you want to drink?                                        چی میخواید بنوشید؟ 
I want to eat now.                                                            الان میخوام غذا بخورم 
with whom?                                                                       با کی؟ 
with your son                                                                    با پسرت 
What do you have?                                                       چی دارین؟ 
Do you want to eat now?                                           میخوای الان غذا بخوری؟  
I'm going now.                                                                  من الان دارم میرم 
I'm eating now.                                                                 من الان دارم غذا میخورم  
 
We are eating breakfast now. وریم ( غیر فشرده )                                 الان داریم صبحونه میخ  
We're eating breakfast now.                                    ( فشرده ) الان داریم صبحونه میخوریم 
breakfast                                                                             صبحونه 
I want breakfast.                                                              من صبحونه میخوام 
I want to have breakfast.                                            ( داشته باشم ) میخوام صبحونه صرف کنم 
 
Okay. What do you want to eat? ی ،  چی میخوای بخوری؟                            اوک  
What do you want to have?                                       چی میخوای صرف کنی؟ 
I don't know.                                                                      نمیدونم 
three teas, please                 ًسه تا چای لطفا                                          
and four coffees                                                             و چهار تا قهوه 
Do you want to have breakfast, too?                    آیا صبحونه هم میخوای صرف کنی؟ 
Yes, please.  بله لطفاً                                                                      
 
We want some bread.                                                  ما کمی نان میخوام 
Do you want tea, too?                                                   آیا چای هم میخواید؟ 
Yes, we want tea, too.                                                   آره چای هم میخوایم  
some tea and bread                                                      کمی چای و نان 
   
and jam                                                                               و مربا 
some bread and some jam                                       کمی نان و کمی مربا 
We want to have breakfast.                                       میخوایم صبحونه صرف کنیم 
with whom?                                                                      با کی؟ 
not with you                                                                       با شما  نه 
and not now                                                                      و الان  نه 
 
later                                             (  دیرتر  )  ًبعدا                                          
 

 در زبان انگلیسی معمولا  قید زمان ،  در آخر جمله میاد.
I want to go home later. منزل برم بعداً میخوام                                               
me too منم                                                                                  
I want to eat something later. بخورم چیزی یه بعداً میخوام                                    
 
at home?                                                                            در منزل؟ 
No, at a restaurant.                                                       نه در یه رستوران 
 
I want some bread with some jam.                     کمی نان با کمی مربا میخوام     
I want something to eat.                                              یه چیزی واسه خوردن میخوام 
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I want to eat something.                                          یه چیزی میخوام بخورم 
 
with whom?                                                  با کی؟                
with me?                                                                        با من؟ 
Yes, with you.                                                             آره  با تو 
But not now, later.                             ًولی الان نه ، بعدا                         
 
I want to have some food.                                     میخوام یه کم غذا صرف کنم 
I want to have breakfast later.                              میخوام بعداً صبحونه صرف کنم 
 
Where's my tea?               ( کجاست ؟ )  چای من کو؟                                          
It's here.                                                                         اینجاست 
Where's your house?                                              خونتَ کجاست؟ 
My house is there.               خونم اونجاست                                      
 
I have two sons.                                                         دو تا پسر دارم 
My sons live in Canada.                                            پسرام تو کانادا زندگی میکنن  
 
I want some bread and jam.                                  یه کم  نان و مربا میخوام 
But I don't want to have breakfast now.           ولی الان نمیخوام صبحونه صرف کنم 
I want something to drink now.                            الان یه چیزی واسه نوشیدن میخوام 
Excuse me, ma'am. انم                                                ببخشید خ  
Do you speak English?                                           آیا شما انگلیسی صحبت میکنید؟ 
 
Yes, a little.                                                              ( یه ریزه ،  یه ذره ) آره یه خورده      
a little                                                                               یه خورده 
I speak a little.                                                              یه خورده صحبت میکنم 
 
a little later                         یه خورده دیر تر                                             
not now, a little later                                                  الان نه ،  یه خورده دیرتر 
We can eat a little later.                                           میتونیم یه خورده دیرتر غذا بخوریم 
I want to have breakfast later.                             میخوام بعدا صبحونه صرف کنم 
 
Do you want to go to the mall now?                  آیا میخوای الان بری پاساژ؟ 
No, I want to go a little later.                            نه میخوام یه خورده دیرتر  برم       
Excuse me, ma'am.                                                  ببخشید خانم 
Can you speak Persian?                                        آیا شما میتونید فارسی صحبت کنید؟ 
a little Persian                                            یه خورده  فارسی                  
 
 
I speak a little Persian.                                             یه خورده فارسی صحبت میکنم 
But I can't speak English.                                       ولی انگلیسی نمیتونم صحبت کنم 
 
I'm sorry.                             متاسفم                                            
I'm sorry. I can't speak English.                          متاسفم نمیتونم انگلیسی صحبت کنم 
I want to go to the store.                                         میخوام برم مغازه 
I'm sorry.                                                                        متاسفم 
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But I can't go with you.                                            ولی من نمیتونم باهاتون برم 
I'm sorry, but I can't go with you.            متاسفم  ولی من نمیتونم باهاتون برم             
 
 
___________________________  
 
three  
with whom?  
bread  
breakfast  
jam  
a little  
I'm sorry.  
later  
________________________  
 
 
Can you go a little later?                                آیا میتونی یه خورده دیرتر بری؟ 
I can't go today. نمیتونم برم                                                  امروز  
not today                                                               امروز نه 
My son's here.                                                    پسرم اینجاست 
 
And we want to have breakfast.  میخوایم صبحونه صرف کنیم                 و  
But not now, a little later.                                ولی الان نه  یه خورده دیرتر 
Where's my tea?                                               چای من  کو؟ 
I don't know.                                                         نمیدونم 
 
I want some bread.                                           یه کم نان میخوام 
with a little jam                                                    با یه خورده مربا 
Do you want to eat breakfast?                     آیا میخواید صبحونه بخورید؟ 
Yes, I want to have breakfast.                     آره میخوام صبحونه صرف کنم 
 
I'm sorry.                                                               متاسفم 
But we don't have breakfast now.              ولی الان صبحونه نداریم 
But I want to have some food.                     ولی من یه کم غذا میخوام صرف کنم 
 
I want something to eat.                                 یه چیزی واسه خوردن میخوام 
I'm sorry. We don't have bread.              متاسفم . نان نداریم    
But we have some jam.                                  ولی یه کم مربا داریم 
 
Is your car at home?                                        آیا ماشینت منزله؟ 
Yes, my car is at home.                                  بله ماشینم منزله 
 
Is your son home?  پسرت منزله؟                                           آیا  
No, my son's not home.                                  نه ،  پسرم منزل نیست 
My son's in Iran.                                                پسرم تو ایرانه 
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I want to have breakfast  with you.  میخوام باهات صبحونه صرف کنم            
But not now, a little later.                                ولی الان نه ،  یه خورده دیرتر 
I want something to drink now.                    الان یه چیزی واسه نوشیدن میخوام 
 
And something to eat later.                          و بعدا یه چیزی واسه خوردن 
I'm sorry. I want to go now.                           متاسفم الان میخوام برم 
Okay. Goodbye.                                               ی ،  بایاوک 
 
 
 


